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Ärende 252: Långsiktigt planerande av bostäder för nyanlända på anvisning    

 

Flyktingsituationen förstärker en redan svår situation på bostadsmarkanden. Och som framgår av 

tjänsteskrivelsen spänner arbetet med bostadsfrågorna över flera förvaltningar i kommunen. En del 

av texten i detta yttrande berör därför även andra nämnder som exempelvis 

samhällsbyggnadsnämnden.  

 

I samband med planerandet av nya modulhus har många oroliga Tullingebor hört av sig till 

Tullingepartiet. Oron har främst handlat om att kommunen haft en bristfällig dialog med de 

närboende. Det har även riktats kritik mot att boenden har beställts utan att reglerna i plan- och 

bygglagen följts. 

 

Tullingepartiet menar att Botkyrka kommun måste föra en riktig dialog med de närboende. Vid 

planerande av nya bostäder förutsätter Tullingepartiet att kommunen behandlar bygglovsärenden på 

ett objektivt och korrekt sätt där både lokalernas lämplighet i sig samt tillgänglighet och 

verksamhetens påverkan på sin omgivning tas i beaktande. Detta oavsett om en byggnad ska 

användas som asylboende, skola, äldreboende eller för annan verksamhet. I grunden handlar det om 

rättssäkerhet.  
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